

miné la réclamation de P. Trudeau, locataire de l'immeuble susdit, et qu'ils l'ont rejetée comme étant non-fondée.

R.-STANLEY WEIR, *Recorder*.  
 J.-HAMILTON FERNS,  
 J.-H. KENNEDY,  
 A. LANGEVIN, *Commissaires*.

Montréal, 3 août, 1904.

\*\*\*

5.—Une lisière de terrain sur laquelle est érigé un bâtiment en bois d'un étage, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 1674 (partie), ce côté mesurant environ 10 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 1674, partie (résidu), ce côté mesurant environ 26.65 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 1675, (exproprié), ce côté mesurant environ 9.80 pieds; au Sud-est par la rue Sainte-Catherine, ce côté mesurant environ 26.65 pieds; contenant une superficie d'environ 263 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 1674 (partie) aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Saint-Antoine de la Cité de Montréal; et appartenant, autant qu'il a été possible auxdits Commissaires de s'en assurer, à Adam-B. Fraser: la somme de Mille deux cent trente-trois piastres et douze centins (\$1,233.12), répartie comme suit, savoir:

Adam-B. Fraser, propriétaire . . . . .	\$1 133 12
Tom Wah, locataire . . . . .	100 00
	<hr/>
	\$1 233 12

Lesdits Commissaires font aussi rapport qu'ils ont examiné les réclamations de John Dick et de Crowder & Désormeau, locataires de l'immeuble susdit, et qu'ils l'ont rejetée comme étant non-fondée.

R.-STANLEY WEIR, *Recorder*.  
 J.-HAMILTON FERNS,  
 A. LANGEVIN, *Commissaires*.

Je souscris seulement à l'indemnité en faveur de Tom Wah.

M. Charpentier souscrit à la réclamation de T. Wah.  
 Montréal, 3 août, 1904.

\*\*\*

6.—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une maison en bois d'un étage, bornée au Sud-ouest par la rue Saint-Mathieu, ce côté mesurant environ 10 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 1674 (partie) (résidu), ce côté mesurant environ 26.8 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 1674 (partie), ce côté mesurant environ 10 pieds; au Sud-est par la rue Sainte-Catherine, ce côté mesurant environ 26.8 pieds; contenant une superficie d'environ 268 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 1674 (partie) aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Saint-Antoine de la Cité de Montréal; et appartenant, autant qu'il a été possible auxdits Commissaires de s'en assurer, à Henry Russell; la somme de: Mille cinq cent cinquante-quatre piastres (\$1,554.00), répartie comme suit, savoir:

Henry Russell, propriétaire . . . . .	\$1 304 00
Henry Russell, occupant . . . . .	250 00
	<hr/>
	\$1 554 00

R.-STANLEY WEIR, *Recorder*.  
 J.-HAMILTON FERNS,  
 A. LANGEVIN, *Commissaires*.

Montréal, 3 août, 1904.

\*\*\*

Liste des indemnités accordées par les Commissaires pour l'élargissement de la rue Sainte-Catherine, côté nord, à partir de la rue Guy jusqu'à la rue Saint-Mathieu:

1°—Thomas-F. How et J. Godfrey Bird, propriétaires . . . . .	\$1 863 51
2°—Succession S. C. Bagg, propriétaires . . . . .	996 80
3°—Thomas Talbot, locataire . . . . .	200 00
4°—W. Samuel Scroggie, propriétaire . . . . .	494 40
5°—Succession S. C. Bagg, propriétaire . . . . .	1 843 28

et the claim of P. Trudeau, tenant of above property, and rejected it as unfounded.

R. STANLEY WEIR, *Recorder*.  
 J. HAMILTON FERNS,  
 J. H. KENNEDY,  
 A. LANGEVIN, *Commissioners*.

Montreal, August, 3rd., 1904.

\*\*\*

5.—A piece of land with one-story wooden building thereon erected, bounded on the south-western side by lot cadastral No. 1674 (part), said side measuring about 10 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 1674, part, (residue), said side measuring about 26.65 feet; on the north-eastern side by lot cadastral No. 1675 (expropriated), said side measuring about 9.80 feet; on the south-eastern side by St. Catherine street, said side measuring about 26.65 feet; containing a superficial area of about 263 square feet, the said piece of land being the south-eastern part of lot cadastral No. 1674 (part) of the official plan and book of reference for St. Antoine ward of the City of Montreal: and being, as far as the said commissioners could ascertain, the property of Adam B. Fraser, the sum of: One thousand two hundred and thirty three dollars and twelve cents (\$1,233.12), divided as follows:

Adam B. Fraser, proprietor . . . . .	\$1,133.12
Tom Wah, tenant . . . . .	100.00
	<hr/>
	\$1,233.12

The said commissioners also report that they have examined the claims of John Dick and Crowder & Désormeau, tenants of above property and rejected them as unfounded.

R. STANLEY WEIR, *Recorder*.  
 J. HAMILTON FERNS,  
 A. LANGEVIN, *Commissioners*.

I agree to award of Tom Wah only.

♦ FITZ-JAMES E. BROWNE.

Mr. Charpentier concurred in T. Wah's claim.

T. CHARPENTIER, Jr.

Montreal, August, 3rd., 1904.

\*\*\*

6.—A piece of land with one-story wooden building thereon erected, bounded on the south-western side by St. Matthew street, said side measuring about 10.0 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 1674, part, (residue), said side measuring about 26.8 feet; on the north-eastern side by lot cadastral No. 1674 (part), said side measuring about 10.0; on the south-eastern side by St. Catherine street, said side measuring about 26.8 feet, containing a superficial area of about 268.0 square feet, the said piece of land being south-eastern part of lot cadastral No. 1674 (part) of the official plan and book of reference for St. Antoine ward of the City of Montreal, and being, as far as the said commissioners could ascertain, the property of Henry Russell, the sum of: One thousand, five hundred and fifty-four dollars (\$1,554.00) divided as follows:

Henry Russell, proprietor . . . . .	\$1,304.00
Henry Russell, occupant . . . . .	250.00
	<hr/>
	\$1,304.00

R. STANLEY WEIR, *Recorder*.  
 J. HAMILTON FERNS,  
 A. LANGEVIN, *Commissioners*.

Montreal, 3rd., August, 1904.

\*\*\*

List of indemnities awarded by the commissioners for the widening of St. Catherine street, north side, from Guy street to St. Matthew street.

1°—Thomas F. How and J. Godfrey Bird proprietors . . . . .	\$1 863 51
2°—Estate S. C. Bagg, proprietor . . . . .	996 80
3°—Thomas Talbot, tenant . . . . .	200 00
4°—W. Samuel Scroggie, proprietor . . . . .	494 40
5°—Estate S. C. Bagg, proprietor . . . . .	1 843 28